

Kowloon True Light School

School Circular No.156 (2018-2019)

Orchestra participates in the joint school music competition

1 April 2019

Dear Parents / Guardians,

The school orchestra members will participate in the "Joint School Music Competition 2019" organised by the Hong Kong Joint School Music Association on 11 April (Thursday). The details are as follows:

Reporting time:	13:00 p.m.
Venue:	Youth Square - Y Theatre
Preparation time and venue:	9:00 a.m. at Rm 201-202
Dismissal time and place:	4:00-4:30 p.m. at Kowloon True Light School
Attire:	Neat and tidy summer school uniform (Long hair in ponytail with black hair bands, orchestra / dark coat)
Contact and enquiry:	Ms. Lo King Wai (3655 0000)
Remarks:	Must bring student ID, backup string, reed, lubricant, black folder, music score and drinking water, etc.

This is a meaningful activity. Please encourage your daughter to join. Please take note of the details and kindly sign the reply slip below.

Yours faithfully,

Sandra Hon (Mrs.)

Principal



九龍真光中學

家長通告第 156 號 (二零一八至二零一九年度)

【管弦樂團參加聯校音樂大賽】

敬啟者：

本校管弦樂團成員將於4月11日(星期四)上午參加由香港聯校音樂協會舉辦的「聯校音樂大賽2019」，茲將有關詳情臚列如下，敬請 貴家長查察，並簽署回條見覆，為荷。

- 一、比賽時間：下午13:00報到
- 二、比賽地點：柴灣青年廣場--Y綜藝館
- 三、預備時間：上午9:00
- 四、預備地點：201-202室
- 五、解散時間：下午4:00-4:30 (比賽完跟車返回本校)
- 六、服 飾：穿著整齊夏季校服 (長髮可馬尾、黑頭飾、Orchestra/深色外套)
- 七、聯絡及查詢：盧勁葦老師 (3655 0000)
- 八、備 註：必須帶備學生證、後備弦線、簧片、潤滑油、黑色文件夾、樂譜及飲用水等

此致

貴 家 長

九龍真光中學 校長 **李伊瑩** 謹啟

二零一九年四月一日